
 
Zapisnik 

 sa 41. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 12. prosinca 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/11, URBROJ: 2137-15-24-1 od 6. prosinca 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u zgradi Općine Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg 
slobode 28, s početkom u 1800  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Martina Jendrijev Tomašek,  
7. Božidar Jendrijev, 
8. Milan Kolar, 
9. Darko Marić. 
 
Odsutni članovi: 
-. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Ivana Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu,   
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove, 
- g. Ivan Fuček. 
 
Zapisnik je vodila: Ivana Međurečan. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 41. sjednicu Općinskog vijeća 

Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 41. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno svih 9 (devet) članova Vijeća. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na 
ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 40. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 5. prosinca 2024. 
godine. Ima li primjedbi na Zapisnik? 

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnika sa 40. sjednice 
Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  

Konstatiram da je Zapisnik sa 40. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 5. 
prosinca 2024. godine verificiran jednoglasno sa 9 (devet) glasova „ZA“. 

PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 41. sjednice. Da li ima 
nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 41. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 41. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 
(devet) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 

 



 

Dnevni red 
 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu i 
projekcije za 2026. i 2027. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2025. godinu, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine  
Ferdinandovac u 2025. godini, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa javnih potreba:  

A. u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
B. u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
C. u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
D. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
E. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2025. godinu, 

    5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa:  
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
D. namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 
zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. 
F. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu, 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa potpora za razvoj turizma na području  
Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 

   7. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene 
zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
   8. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa mjera za poticanje rješavanja stambenog 
pitanja mladih obitelji i mladih osoba na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
  9. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za 
rad političkim strankama i članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac izabranim s liste 
grupe birača zastupljenim u Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac u 2025. godini do isteka 
mandata tekućem sazivu, 
  10. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju rušenja i uklanjanja ruševnih 
objekata na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
 11. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o otpisu nenaplativih potraživanja Općine 
Ferdinandovac, 
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine  
Ferdinandovac u 2024. godini, 
13. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu, 
14. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja 
zaštite od požara u 2025. godini na području Općine Ferdinandovac, 
15. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima.   
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 



 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu  

i projekcije za 2026. i 2027. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije  
za 2026. i 2027. godinu u zakonskom roku. Dajem riječ općinskom načelniku. 
 OPĆINSKI NAČELNIK:  Prijedlog Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu dostavljen Vam je 
u zakonskom roku do 15. studenog 2024. Na prijedlog Proračuna nije zaprimljen ni jedan amandman. 
Prihodi Proračuna planirani su u iznosu 2.244.186,00 eura, a rashodi u iznosu od 2.244.186,00 eura. 
Procijenjeni preneseni višak prihoda poslovanja  iz prethodne godine iznosi 200.000,00 eura i u cijelosti 
se planira utrošiti tokom 2025. godine.  Prijedlogom Proračuna planirane su pomoći u iznosu preko milijun 
eura, od ostalih prihoda najveći su prihodi za eksploataciju mineralnih sirovina, šumski doprinos i porezi. 
Planirane aktivnosti za iduću godinu odnose se na nastavak održavanja nerazvrstanih cesta šljunčanjem, 
bitumenizacijom, asfaltiranjem i krpanjem mrežastih pukotina. Planirana je izgradnja pješačko-
biciklističke staze u Dravskoj ulici, faza II. Na groblju je planirana dogradnja staze i obnova kapelice. 
Planirana je realizacija projekta izgradnja horizontalnog usporivača (šikane) na križanju ulica Trg slobode, 
Petra Preradovića zajedno za Županijskom upravom za ceste gdje bi županijska uprava za ceste preuzela 
60% investicije. Planirana je i provedba projekta izgradnje dijela nerazvrstane ceste u Brodiću jer se radi o 
cesti koja je u komadu ostala jednim dijelom neasfaltirana. Veći dio ostalih cesta na području Općine je 
asfaltiran, a nije moguća prijava dijelova više cesta na javni poziv. Cesta koja bi se gradila u Brodiću biti će 
od važnosti u budućnosti zbog izgradnje riječne marine na Dravi. S obzirom da minimalna vrijednost 
projekta mora biti oko 200.000,00 eura planirana je i izgradnja javne rasvjete uz cestu i dr. obzirom na 
uvjete natječaja o obvezi uvođenja digitalizacije u projekt. Na iduću godinu prebacuje se investicija 
izgradnje spremišta za traktor. Planirana je investicija obnove kapelice na groblju. Planira se kompletno 
uređenje teniskog igrališta i reflektora na glavnom nogometnom igralištu. I dalje se planiraju rashodi 
vezani za tekuće donacije udrugama, pomoć obiteljima, sufinanciranje zdravstvenih usluga, redovan rad 
dječjeg vrtića, sufinanciranje vatrogasnih zajednica i sve aktivnosti vezane za dobrobit mještana i Općine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: smatra da je Proračun kvalitetno izrađen. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 

dajem na donošenje  prijedlog Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 
2027. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

 
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac  sa 9 (devet) glasova „ZA    

d o n i j e l o : 
Proračun Općine Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu. 
Proračun Općine Ferdinandovac za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izvršavanju  

Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izvršavanju 
Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025.  godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da se predložena Odluka donosi zajedno s Proračunom za 2025. 
godinu, te daje riječ Željki  Bosorić Baruškin.  



ŽELJKA BOSORIĆ BARUŠKIN, referent za računovodstvene poslove: Odlukom se uređuje način 
izvršavanja Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. Uređuju se prihodi i primici te rashodi i 
izdaci Proračuna Općine, stavljanje na raspolaganje sredstava korisnicima Proračuna, prava i obveze 
proračunskih korisnika, pojedine ovlasti općinskog načelnika Općine Ferdinandovac te druga pitanja koja 
se odnose na izvršavanje Proračuna. Naredbodavatelj za izvršavanje Proračuna je općinski načelnik. 
Odlukom su također planirani načini i uvjeti za kratkoročno i dugoročno zaduženje Općine te iznos 
proračunske zalihe za 2025. godinu. Odlukom se također propisuje način podnošenja Polugodišnjih 
izvještaja za 2025. godinu te godišnjeg izvještaj o izvršenju proračuna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o izvršavanju Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi  

na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  Predloženim Planom javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini predviđena su sufinanciranja i pomoći kao i prethodnih godina. Ukupna 
vrijednost plana iznosi 163.075,00 eura. Planom su obuhvaćene sve kategorije mještana od najmlađe do 
najstarije životne dobi. Najveći dio sredstva odnosi se na projekt „Brižne ruke podravske“, dok su prioritet 
mladi i potpore za opremanje novorođenog djeteta. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Plan javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se 

u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4.  
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa javnih potreba:  
A. u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
B. u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
C. u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
D. sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
E. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2025. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa javnih potreba: A. u predškolskom odgoju na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, B. u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2025. 



godini, C. u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, D. sufinanciranja vjerskih zajednica 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini i pod E. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik Vijeća dopustio je zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve 
programe pod ovom točkom. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Programom javnih potreba u predškolskom odgoju planirano je sufinanciranje 
rada Dječjeg vrtića Košutica Ferdinandovac u 2025. godini u iznosu od 345.966,00 eura iz sljedećih izvora:  
pomoći iz državnog proračuna za fiskalnu održivost dječjih vrtića u iznosu od 100.000,00 eura, pomoći iz 
državnog proračuna za funkcionalno spajanje jedinica lokalne samouprave u iznosu od 1.817,43 eura, 
pomoći iz državnog proračuna za provođenje Programa predškole u iznosu od 119,00 eura, vlastiti prihodi 
Dječjeg vrtića u iznosu od 43.508,00 eura i opći prihodi i primici Proračuna u iznosu od 200.521,59 eura. 
Planiran je rad Vrtića u četiri odgojno-obrazovne skupine. 

Programom javnih potreba u kulturi planirano je sufinanciranje programa i projekata kulturnih 
udruga na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini u ukupnom iznosu od 5.000,00 eura. 

Programom javnih potreba u sportu planirano je sufinanciranje programa i projekata sportskih 
udruga te sportskih aktivnosti na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini u ukupnom iznosu od 
57.000,00 eura. 

Programom sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac planirano je 
sufinanciranje vjerskih udruga, te troškova župe i crkve u 2025. godini u ukupnom iznosu od 5.000,00 eura. 
Za održavanje Župne crkve sv. Ferdinanda kralja i župnog dvora u Ferdinandovcu i radove obnova kapelica 
na području Općine Ferdinandovac sa 5.000,00 eura. U 2025. godini planirana je obnova kapelice na 
mjesnom groblju u Ferdinandovcu. 

Programom javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu utvrđeni su programi i aktivnosti, od značaja za Općinu Ferdinandovac u 
području obrazovanja, a koji će se financirati iz Proračuna Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Programom osnovnoškolskog obrazovanja planirana sredstva u ukupnom iznosu od 11.800,00 eura za 
aktivnosti  unaprjeđenja nastave u Osnovnoj školi Ferdinandovac i za sufinanciranje nabave školske 
opreme. Programom srednjoškolskog obrazovanja planirana sredstva u ukupnom iznosu od 3.000,00 eura 
za novčane pomoći učenicima srednjih škola s prebivalištem na području Općine. Programom visokog 
obrazovanja planirana sredstva u ukupnom iznosu od 10.000,00 eura za sufinanciranje studentskih 
stipendija. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? 
MARTINA JENDRIJEV TOMAŠEK, članica: od planiranih sredstva za osnovnoškolsko obrazovanje, na 

šta se točno odnose navedena sredstva za unapređenje nastave u osnovnoj školi te pomoć nadarenoj 
djeci i djeci s posebnim potrebama ? 

OPĆINSKI NAČELNIK: sredstva se odnose na sufinanciranje nadarene djece kao npr. „zvijezda 
škole“, sufinanciranje voditelja tamburaške sekcije, sufinanciranje za potrebe djece s posebnim 
potrebama kao korištenje usluga logopeda, korištenje specijalističkih zdravstvenih usluga. 

PREDSJEDNIK:  Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 
dajem na donošenje  prijedlog Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini. 

Program javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na području 

Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 

glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Program javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program javnih potreba u kulturi na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području 

Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac sa 9 (devet) glasova „ZA“  i 

d o n i j e l o : 
Program javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program javnih potreba u sportu na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih 

zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini. 

Program javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, 

srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu. 

Program javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini, 
C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
D. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 
zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, 
E. o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini 

 F. potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu 
 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa: A. održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, C. utroška sredstava šumskog doprinosa na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini, D. namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene 



namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini, E. o namjenskom 
korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog 
korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike 
Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini., F. potpora u poljoprivredi Općine 
Ferdinandovac za 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

Na prijedlog načelnika predsjednik Vijeća dopustio je zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve 
programe pod ovom točkom. 

 
OPĆINSKI NAČELNIK: Programom održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Ferdinandovac u 2025. godini planirane su aktivnosti, troškovi i izvori financiranja održavanja nerazvrstanih 
cesta, održavanje čistoće javnih površina, održavanje javnih zelenih površina, održavanje građevina, 
uređaja i predmeta javne namjene, održavanje javne rasvjete, održavanje groblja, te održavanje građevina 
javne odvodnje oborinskih voda. Ukupni planirani troškovi Programa iznose 123.700,00 eura. Planirane 
aktivnosti u većem dijelu iste su kao i prijašnjih godina. Planiran je nastavak održavanja makadamskih 
nerazvrstanih cesta na području Općine masom za stabilizaciju makadama (bitumenizacija kolnika) u 
slučaju velikog porasta cijene bitumenizacije razmotrit će se da li da ste isto zamijeni asfaltiranjem. Prihodi 
za pokriće troškova održavanja komunalne infrastrukture su prihodi za posebne namjene (šumski doprinos, 
naknade za koncesije, komunalna naknada, komunalni doprinos) u ukupnom planiranom iznosu od 
55.300,00 eura, te opći prihodi i primici općinskog proračuna u iznosu od 68.400,00 eura. 

 
Programom građenja planirana je gradnja komunalne infrastrukture na području Općine 

Ferdinandovac u 2025. godini. Planirano je uređenje križanja ulica Trg slobode i Petra Preradovića izradom 
horizontalnog usporivača, rekonstrukcija nerazvrstane ceste u ulici Trepče asfaltiranjem, zamjena 
postojeće javne rasvjete nogometnog igrališta, uređenje teniskog igrališta, izgradnja parkirališta pored 
vrtića, uređenje groblja izgradnjom staze, izgradnja pješačko biciklističke staze u Dravskoj ulici, faza II,  
izgradnja dijela nerazvrstane ceste NC 24 u naselju Brodić. Ukupna vrijednost svih planiranih aktivnosti 
iznosi Programa gradnje iznosi 782.750,00 eura. Planirani izvori sredstava za pokriće troškova Programa su 
prihodi od posebne namjene – grobna naknada 7.000,00 eura, Županijska uprava za ceste KCKŽ-a 
120.000,00 eura, šumski doprinos sa 85.000,00 eura, pomoći iz Državnog proračuna i EU fondova 
385.750,00 eura, pomoći iz Županijskog proračuna 30.000,00 eura te opći prihodi i primici općinskog 
proračuna 155.000,00 eura. 

 
Programom utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini planirano je namjensko trošenje sredstava šumskog doprinosa u iznosu od 115.000,00 eura koji će 
se utrošiti na održavanje komunalne infrastrukture u 2025. godini i to na izvanredno održavanje 
nerazvrstanih cesta krpanjem mrežastih pukotina i udarnih rupa presvlačenje novim asfaltnim slojem) te 
na održavanje makadamskih cesta masom za stabilizaciju makadama. 

 
  Programom o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 
zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini planirana su sredstva u iznosu od 30,00 eura 
koja će se utrošiti na privođenje funkciji i povećanje vrijednosti poljoprivrednog zemljišta. 

 
  Programom o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta 
u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini planirano je ostvarenje 
sredstava od zakupa poljoprivrednog zemljišta u iznosu od 83,00 eura koja će se utrošiti za podmirenje 
troškova postupaka koji se vode u svrhu sređivanja imovinskopravnih odnosa i zemljišnih knjiga. 
 

Programom potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu planirano je kao i 
prijašnjih godina sufinanciranje osiguranja usjeva najviše do 25% troška ugovorene police premije 
osiguranja, sufinanciranje umjetnog osjemenjivanja krava i junica od 35,00 eura po  kravi ili  junici plotkinji 
maksimalnog iznosa od 1.050,00 eura po korisniku godišnje. Planirano je i sufinanciranje umjetnog 



osjemenjivanja nazimica i krmača u iznosu od 25,00 eura po nazimici ili krmači, najviše dva puta godišnje. 
Ukupna vrijednost Programa iznosi 16.000,00 eura. Javni poziv objavit će se u 2025. godini pod uvjetom 
prethodnog pozitivnog mišljenja Ministarstva poljoprivrede. 

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 

dajem na donošenje  prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini. 
Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 

glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
 
Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program građenja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa utroška sredstava šumskog doprinosa na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 

glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
 
Program utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini. 
Program utroška sredstava šumskog doprinosa na području Općine Ferdinandovac u 2025. 

godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. 
godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 

zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od promjene namjene poljoprivrednog 

zemljišta na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o namjenskom korištenju sredstava 

ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 
korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 
Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   



PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom  poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 

Program o namjenskom korištenju sredstava ostvarenih od  zakupa, prodaje, prodaje izravnom 
pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog 
zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u 
privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa potpora u poljoprivredi Općine 

Ferdinandovac za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 

glasova „ZA“  d o n i j e l o : 
 
Program potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Program potpora u poljoprivredi Općine Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa potpora za razvoj turizma  

na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa potpora za razvoj turizma na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Programom potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini planirane su kao i u 2024. godini de minimis potpore za razvoj turizma i to za dvije mjere Mjera 
1. – Potpora za otvaranje novih smještajnih objekata i/ili povećanje kapaciteta postojećih smještajnih 
objekata i Mjera 2. –  Potpora za povećanje broja noćenja. Ukupna vrijednost Programa iznosi 5.000,00 
eura. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa potpora za razvoj turizma 
na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program potpora za razvoj turizma na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u 

privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
  
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene 

zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na 
području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Program je usmjeren na zapošljavanje i zadržavanje doktora medicine na puno 
radno vrijeme na neodređeno u ambulanti u Ferdinandovcu. Poticajna naknada (mjera 1.) dodjeljuje se 
temeljem provedenog javnog poziva, a planirana je za godinu rada u neto iznosu od 7.000,00 eura pod 
uvjetom rada minimalno do kraja 2025. godine. Ako se doktor zaposli tijekom 2025. godine za tu godinu 
ostvaruje pravo na razmjerni dio poticajne naknade. Ako ostvari pravo na poticajnu naknadu prije isplate 
iste predaje Općini bjanko zadužnicu kao osiguranje u slučaju da ne ispuni obvezu ostanka u radnom 
odnosu na puno radno vrijeme na neodređeno do minimalno kraja kalendarske godine. Mjerom 2. 
planirano je da će Općina Ferdinandovac sufinancirati dio troškova „hladnog pogona“ za rad  Ordinacije 
obiteljske (opće medicine) u Ferdinandovcu temeljem ugovora o sufinanciranju s nadležnim domom 
zdravlja zbog pada broja upisanih osiguranih osoba (pacijenata) ispod utvrđenog minimuma ili prestanka 
financiranja „hladnog pogona“ od strane Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje. Svrha ove mjere je 
osiguravanje rada doktora medicine ili doktor medicine specijalista za obiteljsku medicinu u punom radnom 
vremenu u ordinaciji za opću/obiteljsku medicinu u Ferdinandovcu. U suprotnom bi doktor radio u 
ambulanti Ferdinandovac samo na pola radnog vremena. Uvodi se nova mjera Poticajna naknada (mjera 
3.) gdje Općina Ferdinandovac može sufinancirati dio troškova ulaganja u radove ili opremanje ordinacije 
obiteljske medicine ili ordinaciju dentalne medicine s ciljem kontinuiteta i/ili unapređenja pružanja 
primarnih zdravstvenih usluga na području Općine. A sve u skladu s financijskim mogućnostima Općine 
odnosno osiguranim sredstvima . 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa mjera osiguravanja 
primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini.  Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini. 

Program mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa mjera za poticanje rješavanja stambenog 

pitanja mladih obitelji i mladih osoba na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 
mladih obitelji i mladih osoba na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Programom je kao i dosadašnjih godina planirano sufinanciranje kupnje ili 
rekonstrukcije prvog stambenog objekta mladim obiteljima i mladima na području Općine Ferdinandovac 
s ciljem poboljšanja demografske strukture stanovništva Općine. Iznos potpore ostaje isti kao u 2025. 
godini. 

HRVOJE FUČEK, član predlaže povećanje iznosa u dogledno vrijeme zbog velikog iseljavanja mladih 
i porasta cijena nekretnina. 

PREDSJEDNIK: s obzirom da su cijene nekretnina na području Općine Ferdinandovac još uvijek 
prihvatljive, neka ostane na predloženom. 



IVAN TURBELIJA, član: Program se pokazao pozitivan i samim time i dalje prihvatljiv. 
PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i 

dajem na donošenje  prijedlog Programa mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji i 
mladih osoba na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 
Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji i mladih osoba na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. 
Program mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji i mladih osoba na 

području Općine Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 

Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspoređivanju redovitih godišnjih 

sredstava za rad političkim strankama i članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 
izabranim s liste grupe birača zastupljenim u Općinskom vijeću 

 Općine Ferdinandovac u 2025. godini do isteka mandata tekućem sazivu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za 
rad političkim strankama i članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac izabranim s liste grupe 
birača zastupljenim u Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac u 2025. godini do isteka mandata 
tekućem sazivu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : Kao i prijašnjih godina planirano je raspoređivanje redovitih godišnjih 
sredstava za rad političkim strankama i članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac izabranim 
s liste grupe birača zastupljenim u Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac u 2025. godini u iznosu 
od 150,00 eura godišnje po članu vijeća, a za podzastupljeni spol još dodatno 10% godišnje (odnosno 
15,00 eura). Odluka važi do isteka mandata po tekućem sazivu Općinskog vijeća po konstituiranju 
novog Općinskog vijeća donijet će se nova Odluka. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o raspoređivanju 
redovitih godišnjih sredstava za rad političkim strankama i članovima Općinskog vijeća Općine 
Ferdinandovac izabranim s liste grupe birača zastupljenim u Općinskom vijeću Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini do isteka mandata tekućem sazivu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za rad političkim strankama i 
članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac izabranim s liste grupe birača zastupljenim u 
Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac u 2025. godini do isteka mandata tekućem sazivu. 

Odluka o raspoređivanju redovitih godišnjih sredstava za rad političkim strankama i 
članovima Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac izabranim s liste grupe birača zastupljenim u 
Općinskom vijeću Općine Ferdinandovac u 2025. godini do isteka mandata tekućem sazivu nalazi 
se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 
 
 



Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o sufinanciranju rušenja i uklanjanja ruševnih 

objekata na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o sufinanciranju rušenja i uklanjanja ruševnih 
objekata na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : Predloženom Odlukom predviđa se nastavak sufinanciranje od strane 
Općine Ferdinandovac za rušenje i uklanjanje ruševnih objekata na području Općine koji su u 
vlasništvu fizičkih osoba. Navedeno iz razloga uklanjanja opasnosti za ljude, te radi poboljšanja 
estetike i uređenja naselja na području Općine. Prije rušenja mora se ishoditi rješenje komunalnog 
redara  kojim se utvrđuje stanje nekretnine te potreba za rušenjem. Rušenje mora izvesti za to 
ovlaštena pravna ili fizička osoba. Po završetku rušenja gradilište se mora očistiti i poravnati nakon 
čega se može podnijeti zahtjev za sufinanciranje Općini. Zahtjevu se prilaže račun izvođača. Općina 
će sufinancirati troškove rušenja i uklanjanja ruševnih objekata na području Općine u 2025. godini 
u vlasništvu fizičkih osoba, u visini stvarno nastalih troškova, a najviše do 1.200,00 eura. Mjera se 
pokazala izuzetno pozitivna. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o sufinanciranju 
rušenja i uklanjanja ruševnih objekata na području Općine Ferdinandovac u 2025. godini. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o sufinanciranju rušenja i uklanjanja ruševnih objekata na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini. 

Odluka o sufinanciranju rušenja i uklanjanja ruševnih objekata na području Općine 
Ferdinandovac u 2025. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o otpisu nenaplativih potraživanja  

Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o otpisu nenaplativih potraživanja Općine 
Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Predloženom Odlukom otpisuju se potraživanja Općine Ferdinandovac 
koja su nenaplativa. Najveći dio potraživanja za otpis odnosi se na potraživanja s osnove komunalne 
naknade. Obzirom da je za veći dio potraživanja protekao rok od 10 godina od izdavanja rješenja o 
ovrsi, potraživanja su u zastari. Dugovanje po osnovi zakupa poljoprivrednog zemljišta za koje se 
predlaže otpis odnosi se na dugovanje zakupnine za trgovačko društvo koje je brisano iz sudskog 
registra. Prilog predmetne Odluke je analitički pregled potraživanja u kojem su potraživanja za otpis 
iskazana po vrstama prihoda, dužnicima i iznosima te je obrazložena osnova za otpis svakog 
pojedinog potraživanja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
MILAN KOLAR, član: dali je proradila svijest oko naplate potraživanja za komunalnu i grobnu 

naknadu? 
OPĆINSKI NAČELNIK: Zadnjih godina radi se intenzivno na naplati te je naplata vrlo 

zadovoljavajuća, naplata grobne naknade je na visokih 98%, a i komunalne naknade na 93%.  
PREDSJEDNIK: Budući da nema daljnjih pitanja, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem 

na donošenje prijedlog Odluke otpisu nenaplativih potraživanja Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   

 



  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) glasova 
„ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o otpisu nenaplativih potraživanja Općine Ferdinandovac. 
Odluka o otpisu nenaplativih potraživanja Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 
 

Točka 12. 
Razmatranje i usvajanje Analize stanja sustava civilne zaštite  

na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  zadužio je za obrazloženje Analize stanja sustava civilne zaštite Ivanu 
Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 
 IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Donošenje Analize stanja CZ-
a na području Općine u 2024. godini je zakonska obveza i donosi se uz proračun kao i Plan razvoja sustava 
CZ-a za 2024. godinu. Kod Analize bitno je naglasiti da su u 2024. godini doneseni svi potrebni akti i 
pravilnici. U  2024. godini izvršen je i redovni inspekcijski nadzor od strane Inspektora civilne zaštite koji 
je prošao uredno i nisu uočene nikakve nepravilnosti. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Analizu stanja sustava civilne zaštite na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. 

Zaključak o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2024 godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 

 
Točka 13. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite  
na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine 

Ferdinandovac za 2025. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
 OPĆINSKI NAČELNIK:  zadužio je za obrazloženje Plan razvoja sustava civilne zaštite Ivanu 
Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Plan razvoja sustava CZ a  je 
zakonska obveza, navedenim Planom potrebno je pratiti kompletni sustav CZ-a kontinuirano kroz cijelu 
godinu, donosi se uz Proračun, te je navedenom Planom prikazano financiranje sustava u 2025. godini i 
proekcija Plana od 2026.-2027. – trogodišnje razdoblje. U 2025. godini donosi se novi Plan djelovanja 
civilne  zaštite Općine Ferdinandovac kao i Procjena rizika od velikih nesreća za Općinu Ferdinandovac na 
novo trogodišnje razdoblje do 2028. godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da nema, 
zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite 
na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 9 (devet) 
glasova „ZA“  d o n i j e l o : 



Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu. 
Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Ferdinandovac za 2025. godinu nalazi se 

u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti 

unaprjeđenja zaštite od požara u 2025. godini na području Općine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od 
požara u 2025. godini na području Općine Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu. 
Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK zadužio je za obrazloženje Godišnjeg provedbenog plana Ivanu 
Međurečan, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu. 

IVANA MEĐUREČAN, stručni suradnik za opće poslove i javnu nabavu: Sukladno Zakonu o 
zaštiti od požara i godišnjeg Provedbenog plana zaštite od požara županije, Općina je donijela svoj 
godišnji Provedbeni plan zaštite od požara u 2025. godini. U njemu se detaljno razrađuje i planira 
preventivno djelovanje u cilju smanjenja broja požara na otvorenom prostoru. Sukladno navedenom 
Planu moraju se provoditi mjere zaštite od požara te do 30.04.2025. donijeti Plan motrenja, čuvanja 
i ophodnje koji se donosi prije požarne sezone  i Plan vježbi za 2025. godinu.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Godišnjeg provedbenog 
plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2025. godini na području Općine Ferdinandovac. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno s 9 (devet) glasova „ZA“  
d o n i j e l o : 

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2025. godini na 
području Općine Ferdinandovac. 

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2025. godini na 
području Općine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda 
 
 

Točka 15.  
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 

Budući da nema. Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 19:05 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Ivana Međurečan                       Branko Patačko 


